
Zápis ze schůze Osadního výboru

konané dne 25. 11. 2013 

Předseda: Monika Křibíková
Místopředseda: Aleš Pitřík 
Členové: Věra Melichaříková

Simona Frýdecká 

Program:
1. Zahájení
2. Žádost občanů Kamence
3. Stížnost občanů

ad 2. Občané Kamence v zastoupení Ing. Stračánka Kamila a Ing. 
Hrůzka Zdeňka se obrátili na členy OV s prosbou o podporu své 
žádosti, se kterou se obracejí na Magistrát města Frýdku – Místku, 
aby odkoupil pozemek p.č. 733/1 k.ú. Skalice u Frýdku – Místku. 
Zdůvodnění: Současný majitel Úřad pro správu majetku státu vyhlásil 
výběrové řízení na odkoupení daného pozemku (příjezdová 
komunikace). 
Dále viz. žádost, která byla osobně doručena na podatelnu Mag. dne 
16. 11. 2013 . 
Předsedkyně paní Monika Křibíková přislíbila osobní projednání této 
žádosti s vedoucím odboru dopravy Ing. Hronovským. 

ad 3. Občané si stěžují na vzrostlé stromy, jejichž listí ucpává odtokový
kanál opodál (p.č. 1514 – bývalá trafostanice, majitel Mag. Města 
Frýdku - Místku

Další schůze OV se koná 

20. 1. 2014 v     17hodin v ZŠ




